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Abstract (en)
In this manual appliance, liquid, for example for shaping or styling the hair, is fed to the flow of hot air via a nozzle (4). In this case, the outlet part (1,
6) of this appliance has a mouthpiece (6) behind the nozzle (4), which mouthpiece allows the emerging flow of the mixing fluid to be fed directly to
the surface of the hair without previous contact with fixed parts of the treatment tool. With the most economic use of treatment liquid and with small
storage containers, which do not make manual use difficult, the manual appliance described allows only those parts of the hair, that is to say usually
restricted to the outer layers, the treatment of which is desired, to be moistened with the sprayed-on liquid which is heated to the optimum reaction
temperature. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei diesem Handgerät wird dem Warmluftstrom über eine Düse (4) Flüssigkeit, beispielsweise zur Haarformung oder -festigung, zugeführt. Dabei
besitzt das Austrittsteil (1,6) dieses Gerätes hinter der Düse (4) ein Mundstück (6), welches den austretenden Strom des Mischfluidums ohne
vorherige Berührung mit festen Teilen des Behandlungswerkzeuges unmittelbar der Haaroberfläche zuzuführen gestattet. Das beschriebene
Handgerät ermöglicht es, unter sparsamster Verwendung von Behandlungsflüssigkeit und mit kleinen, den Handgebrauch nicht erschwerenden
Vorratsbehältern nur diejenigen, meist also auf die äusseren Schichten beschränkten Haarteile, auf deren Behandlung es ankommt, mit der
aufgesprühten, auf die optimale Reaktionstemperatur erhitzten Flüssigkeit anzufeuchten.
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